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Jako každé jaro rozkvétají petrklíče, rov-
nají se vedle nich hromady odpadků, které 
lidé do  přírody umístili. A  již druhé jaro se 
v  Chlumci sešly desítky dobrovolníků, aby 
odpadky přemístili tam, kam patří. Novinkou 
letošního ročníku byla snaha o  maximální 
separaci odpadu.

V  sobotu 8. dubna se u  Nového rybníka 
sešly dvě desítky dospělých dobrovolníků, 
k tomu ještě pětice dětí. Jejich cílem byl úklid 
okolí Nového a  Starého zámeckého ryb-
níka a  přilehlého okolí (podél Ždírnického 
a  Chlumeckého potoka, okolí Vodní kaple). 
Po  rozdělení rukavic, desítek pytlů a  účast-
níků do  úklidových týmů se všichni rozešli 
po  vymezeném území a  začali objevovat 

poklady, které tu čekaly na své uklizení. Mezi 
opravdové skvosty lze počítat napůl zakopa-
nou pneumatiku, kompletní okno, mikrovln-
nou troubu či pytel zkvašených jablek.

Po  dvou hodinách jsme se sešli opět 
u  Nového rybníka ke  zhodnocení celé akce. 
Každá skupina naplnila několik pytlů plasto-
vých lahví, směsného komunálního i  kovo-
vého odpadu a  několik kilogramů skla. 
Celkem se podařilo od rybníků a potoků ukli-
dit přes 1 400 kg odpadu.

Poděkování patří paní Martině Kroa 
z  Odboru rozvoje města a  životního pro-
středí a RNDr. Petru Jiráskovi, místostarostovi 
města, za pomoc a vstřícnost.

       Mgr. Jan Musil

Druhý ročník  „Ukliďme Česko“  za námi
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Ve  dnech 22.–23. 3.2017 proběhl v  ulicích 
našeho města velký jarní úklid. Do  unikátní 
spolupráce při čištění místních komunikací 
se spolu s  technikou firmy AVE zapojili naši 
hasiči a jejich nová stříkačka. Na tak efektivní 
a efektní provedení úklidu komunikací, jakou 
nám AVE spolu s  našimi hasiči velkou me-
chanizací předvedli, nemáme ani dost rukou 
našich pracovníků ani srovnatelné technické 
prostředky. Neobvyklý pohled na  prázdné 
ulice bez automobilů, které byly dokonale 

Blokové čištění ulic

Zdědit můžete dům, bankovní konto, starou babiččinu 
almaru, ale také dluhy nebo soudní spory. A soudní spory jsou 
dědictvím, které nám mezi jiným zůstaly po  roku 2014 spolu 
s  některými nezaplacenými dluhy advokátům za  právní zastu-
pování Chlumce. 

Po letech přesvědčování o úspěšném vyřešení všech dluhů 
z  minulosti, je třeba si nalít čistého vína. Chlumec se dále 
potýká se soudními spory, kdy neúspěch může znamenat 
povinnost zaplatit dluhy v řádu desítek milionů korun. Většinu 
vedených soudních pří tvoří a tvořily uplatňované pohledávky 
vůči Chlumci, které měly svůj původ ještě před rokem 2010. 
Soudy do roku 2014 rozhodly pouze o dvou ze všech. 

Smutnou exekucí a  ztrátou zdravotního střediska a  budovy 
obecního úřadu skončil spor vedený VHS a.s. Teplice za  inže-
nýrské sítě pro rodinné domy ve  Stradově. Žalovaná částka 
12,753  mil. Kč vyšplhala kvůli úrokům, exekučním poplatkům 
a  dalšímu na  18,604 mil. Kč. Vymoci se rozhodnutí o  škodě 
ve výši 16,559 mil. Kč na R. Hanuschovi, který byl také v souvis-
losti s tímto případem odsouzen, se Chlumci u soudu podařilo, 
když se připojilo k trestnímu řízení. Na reálnost zaplacení zapo-
meňme. Chlumec zaplatil za právní zastupování, ale do dnešních 
dnů se mu nevrátila ani polovina z uhrazených 504 tis. Kč. 

Druhou ránu nám zasadil soudní rozsudek z  roku 2014 
ve  sporu s  firmou MFC-IZOBLOK za  stavební materiál. Žalo-
vaná částka z původních 7,918 mil. Kč nám pěkně nabobtnala 
na 20,173 mil. Kč. Bohužel tehdy vedení města nebylo ochotné 
přijmout krutou pravdu o  konečném rozhodnutí Nejvyššího 
správního soudu a  dluh okamžitě uhradit, což stálo Chlumec 
za  pět měsíců váhání zbytečně „pouhých“ 533,6 tisíc korun. 
Tvárnice se nám rozpadají na pozemku MUDr. Nalose a nehr-
nou se ani kupci ani nápady, co s tím udělat. 

Zděděné a ukončené soudy po roku 2014
Prvním úspěšnějším rozsudkem, kdy se Chlumci podařilo 

alespoň snížit původní částku, byl spor s firmou Julius Ferenc, 
ukončený v  prosinci 2016. A  tak jsme uhradili 572  tis.  Kč 
namísto 834 tis. Kč. Úspěch, ale úplně maličký. Ve  sporu, 
kdy žalobu podalo v  roku 2014 tehdejší vedení města Chlu-
mec na  Ing. Vodňanského, a  požadovalo odškodnění ve  výši 
6,076  mil. Kč za  státem nevydaný historický majetek, jsme 
neuspěli. Vlastně jsme dopadli jako ti sedláci u  Chlumce. 
Soudní poplatky a úhrada právním zástupcům žalované strany 
nás stála zbytečných 584 tis. Kč. 

Zkrátka u ukončených soudních sporů nám původní 
dluh 21,037 mil. Kč vzrostl na  40,437 mil. Kč. Z  této 
částky tvořily například úroky 10,869 mil. Kč, náklady 

exekutorovi 4,336 mil. Kč a  naše právní zastoupení 
1,234 mil. Kč. Soudit se není laciná záležitost. 

A soudíme se dále
Spor s V. Břehovským, který nás žaluje za neuhrazené fak-

tury ve výši 2,913 mil Kč, nás dosud stál pouze za právní služby 
297 tis. Kč a  výrok prvostupňového soudu pro nás vyzněl 
překvapivě příznivě. K zamítnutí žaloby se firma V. Břehovský 
odvolala a budeme se soudit dále. 

Bohužel ani další spor s firmou Genova spol.s r.o. za neuhrazení 
projektů pro bytovou výstavbu, kde čekáme výrok každým dnem, 
není v růžové barvě. Soudce dosud nevyhotovil rozsudek a původní 
požadovanou částku 12,306 mil. Kč snížil na 7,7 mil. Kč, ale s úroky 
a dalšími náklady se nám k původní hodnotě přiblíží. 

Skutečnou perlou je Chlumcem vymáhané vrácení části peněz 
zaplacených J. Brabencovi za  Skatepark. Jednak se soudíme už 
s dědičkou a zdá se, že část z 1,196 mil. Kč můžeme získat, pokud se 
ovšem neodvolá k vyššímu soudu. Za Skatepark jsme už navíc zapla-
tili sankci státu ve výši 1,6 mil. Kč, která zahrnovala také vrácení pro-
tiprávně využité dotace 800 tis. Kč. Za podpis k uhrazení zálohy 800 
tis. Kč, opět v rozporu se smlouvou o dotaci, už byl souzen a odsouzen 
Mgr.  Říha. Za  převzetí dokončeného-nedokončeného stavebního 
díla, tehdejším místostarostou, a následné doplacení částky 396 tis. 
Kč na konci roku 2010 se ovšem nic nestalo. 

A  nakonec zde máme žalobu pana R. Volfa o  1,2 mil Kč, 
který zpochybnil, že by smluvené roční nájemné 900 tis. Kč 
za  budovu bývalého úřadu mu mělo stačit také za  tři garáže 
a dvůr za ní. Už jen to, že k takovému sporu mohlo dojít, svědčí 
o mizérii této nájemní smlouvy. 

Kéž by nám vše uvedené bylo poučením z minulosti a ze soud-
ních síní. Rozumným se v  minulém volebním období ukázalo 
jednat s  věřiteli, chybným nebo dokonce hloupým sjednávání 
nevýhodných smluv nebo smluv za  právní služby a  neodpověd-
ným dluh za ně ponechat nástupcům a pouštět se do nesmyslných 
soudních sporů. Soudy u  nás netrvají věčně, stejně jako láska 
k jedné slečně, ale určitě hodně dlouho a souzení je o to dražší. Vítě-
zem všech soudních sporů jsou vždy advokáti. Snažme se soudům 
vyhnout třeba rozumnou dohodou, protože náklady za  souzení 
jsou často mnohem větší, než o co se vlastně soudíme. 

A  pro uklidnění všech do  budoucnosti. Město Chlumec si 
vytvořilo při svém hospodaření dostatečný finanční polštář 
i  pro případné neúspěchy v  nedokončených sporech. Máme 
nové smlouvy na právní služby, nehodláme se soudit za kaž-
dou cenu a  hlavně nechceme a  nehodláme nezodpovědně 
zadlužit město, i když připravujeme nové velké investice. 

RNDr. Petr Jirásek

V  květnu zahájí firma Strabag připra-
vovanou rekonstrukci vodovodního řadu 
na  ul. Muchova v  celé trase od  ulice Skři-
vánčí až po  hasičárnu. Po  ní bude násle-
dovat rekonstrukce vodovodu v  ul. Nad 
Školou a  konečně již projektově připra-
vená rekonstrukce komunikace ul. Nad 
Školou. Oba vodovody a jejich oprava jsou 
koordinovány městem s  připravovanými 
komplexními opravami obou komunikací 
včetně dobudování bezbariérových chod-
níků a parkovišť. Omezení dopravy vzniklé 
v průběhu stavebních prací se nevyhneme, 
ale to občané jistě pochopí. Kdy přesně 
zahájíme rekonstrukci vlastní komunikace 
ul. Muchova, dnes nevíme. Spolek AREA CZ 
a René Volf se pokouší zopakovat již ohraný 
scénář z minulého roku z přípravy ul. Nad 
Školou také v  případě rekonstrukce ul. 
Muchova. Spolek se odvolal proti vyda-
nému územnímu rozhodnutí o  umístění 
stavby rekonstrukce ul. Muchova, protože 
dle jeho předsedy R. Volfa stavební úřad 
nepostupoval „dost transparentně“ a navíc 
podle jeho názoru všichni „od  starosty až 
po  všechny pracovnice stavebního úřadu“ 
jsou při tomto řízení předpojatí a  měli by 
mít zakázáno se řízení a  přípravy aktivně 
účastnit. Jak komická a prázdná argumen-
tace u  podivného spolku, který se nám 
hlásí do každého řízení v Chlumci „v zájmu 
ochrany přírody a  krajiny“. Je to stejně 
nudné u  všech dalších desítek nesmysl-
ných podání, obstrukcí, iniciativ a vyhlášení 
spolku AREA CZ a R. Volfa v posledním roce. 
Co vede pana Volfa, že se nemůže ubránit 
neodolatelnému vnitřnímu nutkání anga-
žovat se svými „občanskými názory“ postrá-
dajícími veškerou odbornost do  výkonu 
státní správy našeho stavebního úřadu, 
do hospodaření města nebo do osobitého 
výkladu české gramatiky, nám na  posled-
ním jednání zastupitelstva vysvětlit nedo-
kázal. A tak nám píše. A píše i jinde a stěžuje 
si a  posílá udání. Opravu komunikace ul. 
Muchova nám časově oddaluje, ale nako-
nec i  tam dojde k  její rekonstrukci a  to 
včetně chodníků a  26 nových parkova-
cích míst před školou. Vděčnosti se spolek 
AREA  CZ ani v  tomto případě od  občanů 
Chlumce, kteří budou kvůli němu muset str-
pět déle a více, určitě nedočká. O Chlumec 
mu přes všechna nabubřelá vyhlášení zdá 
se ani nikdy nešlo.

RNDr. Petr Jirásek

Dědictví soudních sporů 
jako Pandořina skříňka

REKONSTRUKCE 
VODOVODŮ 
V OKOLÍ 
ZÁKLADNÍ ŠKOLY

očištěny v  pouhých dvou dnech, si po  jarní 
zkušenosti určitě zopakujeme minimálně ješ-
tě jednou letos na podzim.       
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Každý nový rok je obvykle spojen s  bilancová-
ním výsledků roku předcházejícího. Pro všechny 
naše občany, kteří mají zájem, je určen přehled 
o  Chlumci za  rok 2016, kde najdou stručně nejen 
o úspěších, kterých jsme dosáhli, ale i o tom, co se 
nepodařilo. 

Zastupitelé a vedení města 
Složení zastupitelstva a  rady města nedoznalo 

žádných změn a  stejné můžeme konstatovat 
o účasti a aktivitě jednotlivých zastupitelů při pro-
jednávání věcí veřejných. Na jednáních zastupitel-
stva z 15 zvolených zastupitelů jich pět nechybělo 
ani na jednom a u čtyř naopak účast nepřekročila 
ani 50 %. Naše radní Ing.  R. Kašpárková začátkem 
léta 2016 porodila syna, ale neprojevilo se to 
významněji na  zasedání Rady města a  nechyběla 
ani na jednom jednání zastupitelstva. Zda vyroste 
z Renatina malého Pepíka politik, to se ještě neví, 
ale o jeho přímé účasti na mnoha jednáních Rady 
města Chlumec není pochyb, i  když nudné body 
programu obvykle v  pohodlném košíčku spoko-
jeně prospal.  

Výsledek hospodaření příjemně překvapil 
Kladný výsledek hospodaření k  31.  12.  2016 

ve  výši +24.361.172  Kč velmi mile překvapil. 
Je dokonce vyšší než zatím historicky nejlepší 
výsledek dosažený v  Chlumci v  roku předešlém 
(+21  542  848  Kč) a  to přes zahájení realizace 
finančně náročných investic. Důvodů k  úspěchu 
je zde více. Do  nákladů nebyly zahrnuty v  plném 
rozsahu celé náklady u  největších investic, rekon-
strukce kulturního domu a  stavební úpravy hos-
podářského objektu MŠ Pod Horkou, protože 
byly částečně fakturovány městu až po  jejich 
dokončení v lednu 2017. Výnosy města byly o více 
než 6  mil.  Kč vyšší oproti roku 2015 díky dobrým 
ekonomickým výnosům celé země, ale navíc se 
nám podařilo získat do  příjmů našeho rozpočtu 
dotacemi dalších 4,6 milionu korun. Bez problémů 
jsme proto pokračovali při splácení dlouhodobých 
bankovních úvěrů za  byty z  IV. etapy a  dokončili 
splátku dlouhodobého úvěru za DPS (5.593.321 Kč 
včetně úroků), a  předčasně zaplatili státu splátky 
za  odkoupení kina (2,810  mil.  Kč a  včetně daně 
3,038 mil. Kč).   

Příprava a realizace nových investic 
Velké úsilí a finance si vyžádala příprava projektů 

pro další investice – rozšíření hasičské zbrojnice, 
rekonstrukce komunikací ul.  Muchova a  ul.  Nad 
Školou, chodník do Stradova, rozšíření počtu par-
kovišť Chlumec – I. etapa, rekonstrukce kulturního 
domu a  kina (I. a  II. etapa) a  další projekty pro 
základní školu a mateřské školy. 

Nejvýznamnější investicí roku a pravděpodobně 
celého volebního období se stane kompletní 
rekonstrukce kulturního domu a  kina. S  přestě-
hováním úřadu byly spojeny mimořádné náklady 
také na  vybudování nového centrálního hospo-
dářského dvora (236  893  Kč) a  šaten a  sociálního 
zázemí pro všechny, kteří se starají o údržbu a čis-
totu našeho města (702  tis.  Kč). Nové šatny jsme 

umístili po rekonstrukci prostor již několik let nevy-
užívaného hospodářského objektu v MŠ Pod Hor-
kou. Nový hospodářský dvůr je po oplocení novým 
sběrným místem pro sběr odpadů. Počítáme zde 
s ukončením manipulačních ploch v letošním roce. 
Spolek AREA CZ a její předseda René Volf, který se 
celý rok snažil obstrukcemi vzniku areálu zabránit, 
se bude muset smířit s  tím, že nás zde jen trochu 
zdržel. 

Kulturní dům a přestěhování radnice
Ukončení I. etapy rekonstrukce kulturního domu 

a  kina zaměřené na  stavební úpravy havarijního 
stavu obou objektů nám díky účelné přestavbě 
jeho části pro kanceláře umožnilo přestěhování 
úřadu města. Výsledkem a  finanční bonusem je 
nejen již známé ukončení nevýhodné nájemní 
smlouvy s R. Volfem, ale i reálný výhled, že moderní 
technické řešení infrastruktury (nové plynové 
kotle, měření a regulace a led osvětlení) nám sníží 
provozní náklady našich budov díky významným 
energetickým úsporám. Jen pro doplnění infor-
mace, z vlastních stavebních prací zahrnutých cel-
kem do I. etapy (12,892 mil. Kč) bylo do konce roku 
2016 ukončeno a uhrazeno 8,593 mil. Kč. 

   
Veřejné osvětlení

Při údržbě a  správě veřejného osvětlení svě-
řené firmě Eltodo-Citelum snad každý v  Chlumci 
zaznamenal změnu v rychlosti a jednoduchosti při 
nahlášení a odstranění poruch. Ve Stradově za Ede-
rovými došlo k výměně tří světel a stožárů v hava-
rijním stavu. Cílem výrazně snížit roční spotřeby 
elektřiny a náklady při údržbě veřejného osvětlení 
bylo motivem, proč se Chlumec razantně zapojil 
do  programu Efekt, díky kterému jsme dokázali 
roku 2016 vyměnit 335 svítidel (74 % ze všech svíti-
del v Chlumci) za úsporná ledková svítidla. Z celko-
vých nákladů 2,212 mil. Kč se podařilo městu díky 
získání dotace od Ministerstva průmyslu a obchodu 
ČR ušetřit celou polovinu (1,106 mil. Kč). Jen pláno-
vané dobudování veřejného osvětlení u  hřbitova 
(276 tis. Kč) se časově do konce roku nestihlo kvůli 
omezení stavebních kapacit a  náhlému příchodu 
zimy. Sníh už roztál a je čas, aby se občané Žandova 
po  desítkách let dočkali chvíle, že po  chodníku 
do Chlumce půjdou bezpečně a bez baterky. 

Opravy komunikací, zimní údržba a veřejná 
prostranství

Při opravě komunikací se nejlacinější nabídka 
výběrového řízení tentokráte neukázala být tou 
nejšťastnější. Kvalitu oprav již prověřily mrazy 
a  mnohé výtluky a  díry na  našich cestách jsou 
právě tam, kde byly minulého roku. Když po  mír-
ných zimách naše ulice zahrnuly záplavy sněhu, 
tak ani s  technikou firmy Marius Pedersen a  přes 
veškeré úsilí našich pracovníků a  techniky nebylo 
lehké situaci zvládnout. Pro budoucnost víme, že je 
nutné zlepšit spolupráci se Správou a údržbou sil-
nic, která je zodpovědná na našem území za zimní 
údržbu silnic III. třídy v  místních částech Žandov, 
Stradov, Český Újezd a  Střížovice. Při porovnání 
se zimní údržbou v krajském městě musíme práci 

Chlumec 2016 v kostce
našich VPP spíše ocenit, než ji příliš kriticky odsu-
zovat. Úklid veřejných prostranství zůstává dále 
dlouhodobě pro návštěvníky Chlumce předmětem 
obdivu. V  roku 2016 si snížení počtu pracovníků 
s  finanční podporou úřadu práce dokonce vyžá-
dalo při údržbě veřejné zeleně využít těchto služeb 
u  specializovaných organizací dodavatelsky. Při 
údržbě veřejné zeleně se snad konečně odstou-
pilo od  extrémní ochrany všech stromů a  zeleně 
k  jejich koncepčnějšímu zapojení do  života. 
Ochrana stromů nemůže být do nekonečna nadřa-
zena potřebám lidí žít v bytech s dostatkem světla 
a slunce.

Připravované dobudování odstavných stání 
v ul. Metodějova, Cyrilská, Krokova a Svatoplukova 
nabralo skluz v  projektové přípravě a  muselo být 
přesunuto na rok 2017. Rok letošní se stane rokem 
velkých rekonstrukcí dalších komunikací, které jsou 
koordinovány s rekonstrukcemi vodovodů a kana-
lizací SčVK.  

Prezentace města a nová komunikace s občany
Inovace v přístupu města při informování svých 

občanů zasíláním zpráv přímo do  mobilních tele-
fonů (SMS) se osvědčila. Po  roce fungování pře-
kročil v roce 2016 počet kontaktovaných telefonů 
číslo 400. Od praktických informací, kdy nepoteče 
voda nebo kdy ČEZ vypne elektřinu, až po upozor-
nění na připravované kulturní a sportovní události, 
může dnes bezplatně získat každý, kdo projeví 
zájem a k odběru se přihlásí. Na webových strán-
kách Chlumce průběžně aktualizovaných se nově 
objevily natočené krátké videozáběry ze všech 
částí města, které mají oslovit turisty a cestovatele. 
Spolu s  turistickými známkami jsou malým krůč-
kem při propagaci Chlumce. 

Od  května 2016 začalo město při vhodných 
příležitostech na místo znaku používat nové logo. 
Vítězem soutěže o  návrhu loga, kterého vybrala 
odborná a občanská komise v květnu 2016, se stal 
Mgr. akad. malíř Martin Šimek z Chlumce. 

Sport, kultura a společenský život města
Tradiční kulturní a  sportovní akce pořádané 

městem nebo dobrovolnými spolky a  organiza-
cemi obohatil vedením města iniciovaný vznik 
Klubu seniorů Chlumce. O akcích a činnosti klubu 
je možné najít dostatek informací díky webovým 
stránkám města a  článkům jeho členů v  našem 
Zpravodaji. 

Čestné občanství města bylo uděleno v létě paní 
Koupilové při příležitosti jejího posledního kon-
certu se souborem Koťata. Bohužel nevychovala 
nebo nenašla za  sebe náhradu a  po  desítkách let 
spolu s ní zanikl tento chlumecký soubor nejmen-
ších zpěváčků.

Novými aktivitami směřovanými na životní pro-
středí, které se naopak mohou stát novou tradicí, 
bylo sázení stromů a keřů s dětmi z mateřské školy 
Pohádka nebo úklid podél našich potoků v  rámci 
celostátní akce „Ukliďme Česko“.  

Za  dosažené trenérské úspěchy a  sportovní 
reprezentaci města a  za  přínos při výchově mla-
dých sportovců byl oceněn trenér boxu pan Rus-
ňák. Fotbalisté sice nedosáhli takových úspěchů, 
ale při cílevědomé údržbě fotbalového hřiště, 
když jsme pro sekání získali nový výkonný traktor 
(252 tis. Kč), jim to letos jistě půjde lépe. 

(pokračování na str. 4)
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Zdravotnictví 
Ani po více než dvou letech od investování více 

než 300 tis. Kč do úprav ordinace v DPS se pro ni 
nepodařilo nalézt stálého praktického lékaře. 
Problém obsadit ordinaci praktického lékaře 
mají velká města a  velká zdravotnická zařízení. 
Sehnat lékaře do  malé ordinace v  malém městě 
a dokonce si diktovat vysoké nájemné nebo další 
nesmyslné podmínky je zcela mimo realitu. Nástup 
MUDr.  Dušana Malenčika, který zde začal ordino-
vat zatím na jeden den v týdnu na dvě hodiny pro 
starší obyvatele Chlumce, je jen dílčím úspěchem.

Na  druhé straně jsme dokázali vytvořit zají-
mavé podmínky pro vznik nového zdravotnic-
kého zařízení, které dosud v Chlumci nebylo. Nové 
rehabilitační středisko naše veřejnost přivítala. Pro-
vozovatel, Fyzioterapijon s.r.o., při úpravě a rekon-
strukci prostorů musel investovat 614 tis. Kč. Město 
mu vynaložené náklady smluvně umožní po dobu 
7 let kompenzovat snížením nájemného. Je tak 
motivován, aby zde po celou dobu působil. 

Škola, základ života
Základní škola v roku 2016 oslavila své 40. výročí 

existence a  to za  účasti mnohých, kteří se do  její 
existence nezapomenutelně zapsali jako učitelé 
nebo její žáci. Na  oslavách jsme se mohli setkat 
mimo jiné ze slavných absolventů také s  hercem 
Markem Taclíkem, zpěvákem Davidem Deylem 
a dalšími. 

Po květnovém odvolání pana Mgr. Petra Opavy, 
které bylo podloženo celým souborem jeho váž-
ných pochybení od  neoprávněného vyplácení si 
osobního hodnocení až po selhání v oblasti řízení 
a  v  hospodaření školy, byla jmenována na  návrh 
nezávislé výběrové komise novou ředitelkou 
Mgr.  Lenka Suchá. Způsob výběru a  jmenování 
nové ředitelky snad definitivně vyvrátilo všechny 

lživé pomluvy, že spory mezi vedením města 
a  Mgr.  Petrem Opavou byly motivovány poli-
ticky s  cílem prosadit do  funkce ředitele radního 
Mgr. Petra Dušánka. Nová ředitelka přinesla vedle 
zklidnění vyhrocených emocí uvnitř pedagogic-
kého sboru také nápravu při personálním obsazení 
kuchyně, když se vrátily paní Sovová a paní Hoppe-
ová. Zda jmenování Mgr.  Lenky Suché do  funkce 
ředitelky bylo šťastným krokem a úspěchem, bude 
možné hodnotit až v  časovém odstupu. Drobné 
úspěchy z  jejího působení můžeme vidět již při 
porovnání jejího přístupu například při navýšení 
počtu dětí v  družinách. Na  rozdíl od  Mgr.  Opavy, 
který to striktně odmítl, našla způsob, jak problém 
aktivně řešit.

V  základní škole mimo úprav vnějšího vstupu 
do  jídelny došlo také na  sociální zařízení u  dru-
žiny (407 tis. Kč). V roku 2017 snad konečně dojde 
na  opravu oken v  tělocvičně a  další připravované 
investice. 

Mateřské školy 
Naše mateřské školy fungovaly stejně dobře 

jako v  minulosti. Potěšením je, že plně pokryly 
svou kapacitou celou poptávku pro umístění dětí. 
Investování do  oprav a  údržby objektů pokra-
čovalo. Po  opravě a  zateplení střechy MŠ  Pod 
Horkou ukončeném v  lednu 2016 (1,650  mil.  Kč) 
došlo v  MŠ  Pohádka k  výměně zařízení kuchyně 
(112,641 tis. Kč), byly opraveny venkovní zpevněné 
plochy (275,4  tis.  Kč) a  dobudována plynová pří-
pojka a  zásobování teplem je již zabezpečováno 
z nových vlastních plynových kotlů (451,4 tis. Kč). 
Nahrazení původního centrální zásobování teplem 
vlastními zdroji by mělo vést k finančním úsporám. 

Nové kotle na plyn a změny v systému zásobo-
vání teplem jsou projektově připraveny pro rok 
2017 také pro MŠ  Pod Horkou (952  tis.  Kč), kde 
obrovské ztráty při přenosu tepelného média mezi 
budovami nebyly dlouhodobě řešeny. 

Hasiči 
Když byla v roce 2015 v hasičské zbrojnici slav-

nostně instalována nová dálkově ovládaná vrata, 
tak nikdo nepředpokládal, že za nimi dojde do roka 
a do dne ke kompletní obnově celého hasičského 
automobilového parku. Na  zakoupení zcela nové 
automobilové stříkačky CAS v  ceně 5,793  mil.  Kč 
se vedení města podařilo získat nejen dotaci 
2,5  mil.  Kč od  Ministerstva vnitra, ale navíc ještě 
mimořádný příspěvek ve  výši 1  mil.  Kč od  Ústec-
kého kraje. Původní stará stříkačka, získaná bez-
platně, bude dále sloužit jinde. Na  doporučení 
Krajského hasičského sboru byla také bezplatně 
převedena dobrovolným hasičům obce Trávčice. 

Další vozidlo v  roce 2016, devítimístný Volks-
wagen Transporter, město získalo bezplatně 
od  Policie  ČR. Výnosem z  odprodeje starého 
VW  Transporteru byly plně pokryty vedle drob-
ných úprav také kompletní přelakování karosé-
rie nového VW  Transporteru do  rudého kabátku 
s nezaměnitelným hasičským designem. 

Pro konečnou dostavbu hasičské zbrojnice plá-
novanou na  rok 2017 byla dokončena projektová 
dokumentace, odkoupen potřebný pozemek 
a  vydáno stavební povolení. Po  její realizaci už 
nic nebrání tomu ucházet se o alokovanou dotaci 
v  rámci MAS Labské skály ve  výši do  2  milionů 
korun. A největší úspěch? Personálně stabilizovaný 
sbor dobrovolných hasičů a vzájemná spolupráce 
města s jeho vedením, která zahrnuje od odborné 
účasti při výběrovém řízení na hasičskou stříkačku 
až po zapojení hasičů do akcí pořádaných městem. 

Závěr
Za  dosažené výsledky se současné vedení 

města, jeho skutečně aktivní zastupitelé, členové 
výborů a komisí ani občané nemusejí stydět. Díky 
všem, kteří svou prací přispěli k rozvoji a celému 
životu našeho města v uplynulém roku 2016.

RNDr. Petr Jirásek

(pokračování ze str. 3)

Děkujeme Barboře Matyášové za  oslovení 
pana starosty a panu starostovi Ing. Romanu 
Zettlitzerovi za zprostředkování navezení no-
vého písku na pískoviště na I. etapě.

Za maminky děkují: Jaroslava Matoušková, 
Jana Tejklová, Marcela Mikotová, Bohdana 
Ulmonová, Renata Vlasáková, Martina Rusňá-
ková a ostatní maminky. Za babičky patří dík 
panu starostovi od Barbory Matyášové.

PODĚKOVÁNÍ ZLATÝ ERB
V 19. ročníku soutěže o nejlepší webo-
vé stránky a elektronické služby měst 
a obcí se webové stránky města Chlu-
mec www.mesto-chlumec.cz umístily 
na 3. místě v kategorii měst Ústeckého 
kraje. 

Navázali jsme tak na  druhá místa mezi ob-
cemi, která se podařilo získat v  letech 2005 
a 2012. Odborná porota hodnotí hlavně obsah 
stránek, jak z  pohledu zákona, tak i  občana, 
zda jsou mu informace dobře a  plně dostup-
né. V  Ústeckém kraji je tradičně velký počet 
přihlášených projektů, letos celkem 57, z toho 
nejvíce elektronických služeb. Kraj soutěž pod-
poruje, oceněným předává hodnotné dary, to 
je jistě dokladem prestiže soutěže a důkazem 
toho, že kvalitní webové stránky jsou přívěti-
vým a užitečným komunikačním kanálem, sou-
těž je svým způsobem i metodickou podporou 
pro autory webových stránek.

Na slavnostním ceremoniálu dne 15. 3. 2017 
byly vyhlášeny výsledky krajského kola Ústec-

kého kraje, za  město Chlumec peněžitý dar 
v hodnotě 20 000 Kč a upomínkové předměty 
převzali starosta města Ing. Roman Zettlitzer, 
vedoucí správního odboru Valérie Štěpáno-
vá a  za  provozovatele webu Aleš Pospíchal, 
PCPOS s.r.o.
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Oslav Mezinárodního dne žen, kterou 
náš Klub seniorů města Chlumec uspořádal 
v Kulturním domě 6. března 2017, se zúčast-
nila celá řada hostů včetně starosty města 
Ing.  Romana Zettlitzera. O  bohatý hlavní 
program se ke  spokojenosti všech účastníků 
postarali hosté nejvzácnější, známí populární 
umělci Miriam Kantorová, Vlastimil Hara-
pes, Šimon Pečenka a  kapela Old Boys. 
Vedle našich členů se přišli s  námi pobavit 
i  naší milí přátelé z  domova se zdravotním 
postižením ze Všebořic, domovů pro seniory 
v Chlumci a Chabařovic a další zájemci z širo-
kého okolí a z města Ústi nad Labem.

Podobné tematické akce pro Vás pořádá 
náš Klub seniorů za podpory města Chlumec 
v průběhu celého roku a jsou otevřeny široké 
veřejnosti. Pro omezenou kapacitu hlavního 
sálu Kulturního domu, kdy jejich mimořádný 
ohlas a velký zájem účastníků ji může převýšit, 
doporučujeme zajistit si vstupenky včas a uvi-
díte, že nebudete litovat!

Do  Křesla pro hosta, které proběhlo 
10.  4.  2017, spolu se starostou města zasedl 

velitel Obvodního oddělení PČR v  Chlumci  
npor. Josef Zitko. V  besedě seznámil seniory 
s  možnými riziky ze strany podomních nebo 
falešných obchodníků s tím, že akce se zášti-
tou města budou vždy oznamovány mobilním 
rozhlasem. Dále velitel PČR hodnotil součas-
nou bezpečnostní situaci ve městě jako velmi 
stabilní a klidnou s trvalým poklesem trestné 
činnosti o cca 20% a to i bez existence měst-
ské policie. Přislíbil seniorům také pravidelné 
kontroly pěších hlídek v zahrádkářských kolo-
niích. Klub seniorů Chlumec

Zveme vás na  všechny další plánované akce 
a  věříme, že i  vy přispějete svou účastí k  jejich 
zdárnému průběhu.

Kulturní, společenské akce
29. 4. 2017 Turnaj v bowlingu
8. 5. 2017 DEN MATEK – ZÁBAVNÝ POŘAD 

(hosté Ladislav Županič, Pavlína 
Filipovská, Šimon Pečenka)

29. 5. a 12. 6. 2017
Křeslo pro hosta + vystoupení ZŠ

MDŽ a Křeslo pro hosta

01 Kaple Nejsvětější Trojice na Horce, posta-
vená v  letech 1690–1691. Pod kaplí byla 
vybudována r. 1838 rodinná hrobka West-
phalenů. Zastavení křížové cesty ji propojují 
s kostelem od r. 1757. 

02 Jubilejní pomník bitvy Napoleona 
u Chlumce 1813 byl otevřen za účasti arcivé-
vody Karla I. roku 1913. Autorem pomníku 
je Julius Schmiedel, sochy lva Adolf Mayerl 
a freskové výzdoby Karel Krattner.

03 Martínkovna – stavení čp. 23 v Chlumci nad 
kostelem. Mimořádně zachovalá původní 
zemědělská usedlost je památkou místní 
lidové architektury z počátku 19. století. 

04 Sloup se sousoším Piety na  náměstí 
v  Chlumci je z  roku 1694. Je vyjádřením 
křesťanského díku za to, že Chlumecko bylo 
ochráněno před obrovskou morovou ranou 
v osmdesátých letech 17. st.. 

05 Socha Ecce Homo, barokní socha Krista je 
dílem vyklického sochaře Daniela Dolanského 
z 1737. Ke kostelu v Chlumci byla přemístěna 
z likvidace zaniklých Vyklic v roce 1980. 

06 Pomník obětem I. světové války pod koste-
lem nechal zřídit Spolek veteránů Chlumecka 
v roce 1936. Autorem sochy raněného vojáka je 
sochař Friedrich Roland Watzka.

07 Hrob obětí II. světové války na  hřbitově 
ukrývá ostatky více než padesáti převážně 
neznámých obětí bombardování Chlumce 
odpoledne dne 8. května 1945. 

08 Hrob obětí bitvy roku 1813 na hřbitově. V něm 
jsou společně uloženy, dodnes v  okolí nachá-
zené, ostatky padlých. Hrob byl zřízen v  roce 
1998 z iniciativy Spolku historie Chlumecka.

09 Kostel sv. Havla byl vybudován již při chlu-
meckém hradišti. První písemná zpráva o něm 
je z  roku 1352, v  roce 1849 získal dnešní 
podobu vznosné katedrální architektury.

10 Kamenný barokní kříž vyklický s  ukřižová-
ním je ze začátku 19. století.  Do Chlumce byl 
přemístěn v roce 1980 z  likvidovaných Vyklic 
a umístěn u bočního vchodu kostela.

11 Smírčí (odpustkové) kříže chlumecké v are-
álu kostela (2), stradovský (1), střížovický (1) 
a hrbovický (1). Ve středověku se smírčí kříž stal 
možnou alternativou soudního procesu.

12 Tvrz Stradov – na státem chráněném území při-
pomínají zachovalé zbytky původního vodního 
příkopu a základového zdiva sídlo rytířů Kelblů 
z Geisingu, majitelů Stradova ve 14. století. 

13 Pomník bitvy 1813 ve  Stradově připomíná 
místo nejtěžších bojů spojenců s  trojnásob-
nou přesilou Francouzů. Pomník byl postaven 
roku 1913 ke stému výročí bitvy.

14 Kaple Panny Marie ve Stradově je pozdně 
barokní obdélníkovou stavbou z roku 1780. 
Kaple po bitvě v srpnu 1813 zůstala jedinou 
stavbou v obci, která nebyla zničena.

15 Pomník bitvy 1813 v  Žandově se nachází 
v prostoru nad železniční tratí, aby připomínal 
místo, kde byl kozáky zajat generál Vandamme, 
vrchní velitel Napoleonova elitního sboru.

16 Kaple v Žandově stojí při průjezdní komu-
nikaci ve středu obce. Její pozdně empírová 
stavba je z doby kolem roku 1840. Nad ští-
tem má dřevěnou polygonální zvonici v sed-
lové střeše.

17 Kaple v  Českém Újezdu byla postavená 
v  novogotickém stylu koncem 19.  století. 
Nad trojúhelníkovým štítem je hranolová 
zděná zvonička. Nad vchodem nese křížek 
a vročení 1901.

18 Tvrz Hrbovice – historické sídlo rytířů Kelblů 
z Geisingu z roku 1504. Zachovalé části valů 
a základů pravoúhlého půdorysu leží při sou-
toku Ždírnického a Podhořského potoka.

19 Pomník husitské bitvy Na  běhání  1426 
byl přemístěn z  Hrbovic do  Chabařovic 
v roce 2000, protože jeho původní stanovi-
ště bylo v prostoru předpokládaného rozší-
ření uhelného velkolomu.

20 Střížovická studna je z roku 1695. Její ojedi-
nělý původní barokní přístřešek byl přenesen 
do  skanzenu v  Zubrnicích. Zhotovení přesné 
repliky nadstavby bylo dokončeno v roce 2015.

Stanislav Petržilka

Památky Chlumecka

Kronika 
  Chlumecka

Turistické akce:
1. 5. Větruše-Vrkoč-Zdymadla
20. 5. Komáří vížka
3. 6. Areál Milada
17. 6. Velké Březno,přívoz-Neštědice-

-Kozí vrch
24. 6. Tiské skály I. a 2. okruh
27. 6. Zájezd do chrámu Panenského 

Týnce v Libochovickém zámku 
a do Třebenic

15. 7/22. 7. Libochovice + Hazmburk
19. 8. Osecká pouť – největší pouť v ČR
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Po třicáté sedmé se setkali rodáci, příbuzní či přá-
telé nejen z Tuchomyšle, ale také z dalších zaniklých 
obcí Lochočice, Otovice, Vyklice a Hrbovice. V pátek 
31. 3. 2017 se jich v Kulturním domě Chlumec sešlo 
na 150. Akci zahájil za organizátory Luboš Bouša a, 
přítomné přišel přivítat starosta města Ing. Roman 

Tuchomyšl stále žije

Chlumecký dětský a  Chlumecký pěvecký sbor 
nadále pokračují v  tradici pořádání koncertů 
za  účasti zahraničních hudebních těles. V  neděli 
9.  dubna v  odpoledních hodinách přivítali Chlu-
mečtí muzikanty z  Baulkham Hills High School 
(Sydney), se kterými během společného koncertu 
v kulturním domě potěšili nejednoho posluchače. 
Dětský sbor i starší australští školáci vytvořili v na-
plněném sále příjemnou atmosféru umocněnou 
zvláště předvedeným uměním. Vlídné přátelské 
prostředí spojené mj. s  přijetím australských diri-
gentů u starosty města pana Ing. Romana Zettlitze-
ra nakonec vyvrcholilo společnou večeří v prosto-
rách jídelny základní školy.

Chlumecká sborová tělesa chystají nejen pro 
chlumecké posluchače další nevšední zážitky. 
V kratším časovém sledu do našeho města zavítají 

dva vynikající americké sbory. Nejprve se předsta-
ví ve středu 31. května od 17 hodin vysokoškolský 
Southeastern Louisiana University Choirs a  násle-
dující týden ve  čtvrtek, opět od  17 hodin, klasic-

ký smíšený sbor The Greeley Chorale z  Colorada. 
Oba reprezentativní koncerty proběhnou v kostele 
sv. Havla v Chlumci, kdy více než hodinová vystou-
pení uvedou jak školní Chlumecký dětský sbor, tak 
i dospělý Chlumecký pěvecký sbor. Přítomní diváci 
budou moci vyslechnout kompozice starých mis-
trů, naše úpravy lidových písní, tolik žádané gospe-
ly, spirituály a  rovněž skladby z  oblasti populární 
hudby. 

Tak významné návštěvy by nebyly možné bez 
pomoci města Chlumec a  naší základní školy. Ve-
dení sborů děkuje za  aktivní podporu jak panu 
starostovi a  zaměstnancům města, tak i  ředitelce 
základní školy paní Mgr. Lence Suché, pedagogic-
kému sboru, a zvláště ochotným kuchařkám školní 
jídelny.

Josef Říha

SDH – Naše hasičská zbrojNice má opět siréNu
V našem městě byly v minulosti instalovány tři 

sirény. Jedna byla umístěná na III. etapě na střeše 
panelového domu, druhá byla umístěná na býva-
lém městském úřadě a třetí na zbrojnici. Ta jediná 
nebyla ovládána dálkově. Před několika lety jsme 
byli nuceni odpojit a  následně demontovat ze 
střechy věže zbrojnice sirénu z  důvodu jejího 
havarijního stavu. Na  žádost majitele objektu 
původního městského úřadu byla siréna demon-
tována, proto bylo vedením města rozhodnuto, 
že se nově umístí opět na  hasičskou zbrojnici. 
Před několika lety jsme získali bezplatným pře-
vodem ze skladu civilní obrany novou sirénu, 
kterou jsme poskytli k  instalaci odbornou fir-
mou. Původní siréna byla na zbrojnici spouštěna 
pouze tlačítkem, které bylo umístěno na  zdi 
zbrojnice. Nová siréna je spouštěna jak tlačítkem, 
tak prostřednictvím dálkového ovládání z  ope-
račního střediska. Sirény nejsou instalovány jen 

z důvodu svolávání hasičů dobrovolné jednotky, 
která v  tomto případě zní přerušovaným tónem 
po  dobu jedné minuty, ale i  pro případ všeo-
becné výstrahy - kolísavý tón po dobu 140 vteřin. 
Proto se provádí zkouška sirén vždy první středu 
v měsíci, a to po dobu jedné minuty. 

Aktivity SDH v březnu 2017:
Na  žádost Městského úřadu Chlumec jsme 

ve  dnech 22.–24.  3.  2017 prováděli čištění ulic 
za  pomoci nového vozu CAS 20 TATRA, který je 
vybaven přední kropící lištou. Vodu jsme dopl-
ňovali přes plovoucí čerpadlo z  hasičské nádrže 
ve Stradově. 

Dne 23.  3.  2017 v  18:45  hod. jsme byli svoláni 
k výjezdu sirénou a mobilními telefony. 

Jednalo se o požár bytové jednotky v Ústí nad 
Labem – Všebořice. Během jízdy k zásahu jsme byli 
prostřednictvím radiostanice operačním důstojní-
kem odvoláni zpět na základnu, protože požár byl 

PO AUSTRALANECH NAVŠTÍVÍ CHLUMEC AMERIČANÉ

lokalizován a již nasazené síly a prostředky posta-
čovaly ke zdolání požáru. 

Dne 25.  3.  2017 jsme byli požádáni kriminální 
policií České republiky o  spolupráci. Jednalo se 
o  požární dohled na  skládce ve  Všebořicích při 
odkrývání komunálního odpadu při pátrání. Z naší 
strany se jednalo pouze o požární dohled, protože 
při této činnosti může dojít ke vznícení odpadu. 

Za SDH Chlumec Radek Třeštík

Zettlitzer. Následně byla tradičně uctěna památka 
těch, kteří v uplynulém roce zemřeli. Je potěšující, 
že se těchto setkání v posledních letech nezúčast-
ňují pouze rodáci těchto obcí, ale i jejich vnoučata 
a pravnoučata, a tak tradice vzpomínání na zaniklé 
obce stále trvá. Účastníkům byly opět k nahlédnutí 
kroniky, z kterých je možné vyčíst a i z fotografií po-
znat bývalé obce a jejich občany. K dobré pohodě 
a tanci přispěla kapela Krušnohorka.
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Obnova zašlé krásy tenisových kurtů, 
do  které se svépomocí pustili minulý rok 
tenisté a  na  které jsme upozornili minulý 
rok, byla úspěšně ukončena. 

Stejně jako při hře na kurtech a při tvrdých 
úderech raketou, tak zakladatelé tenisové-
ho klubu našli své mladé pokračovatele při 
dokončení obnovy nátěrů oplocení celého 
areálu. Chválíme tímto také team ve  složení 
Jiří a  Roman Mošničkovi, Jan Barták, Roman 
Šrámek, Josef Dubský, Petr Záklasník a Jiří Pro-
dan, kteří returnem odvrátili smeč. Pánové, ta 
vaše modrá, je skutečně dobrá. 

Soutěž smíšených družstev 2017
Krajská soutěž DA3B

Kolo Datum Domácí družstvo Hostující družstvo

1 29. 4. 2017 TJ Chlumec TJ Sokol Ústí n.L.
2 6. 5. 2017 TK Krásné Březno B TJ Chlumec
3 20. 5. 2017 TJ Chlumec TK Spartak Děčín
4 27. 5. 2017 TK LTC Děčín B TJ Chlumec
5 10. 6. 2017 TJ Chlumec TK Severní Terasa B
6 17. 6. 2017 TJ SVAH Všebořice, o.s. B TJ Chlumec
7 24. 6. 2017 TJ SVAH Všebořice, o.s. A TJ Chlumec

V lednu a únoru se hrál turnaj v rapid šachu, 
kterého se zúčastnilo 16  šachistů. S  velkou 
převahou zvítězil ing. K. Dusbaba před V. Tu-
rečkem a Z. Mittelbachem.

Od  9.  3. se hraje Aprílový turnaj za  účasti 
17 hráčů ze 3 oddílů okresu Ústí n. L. a 1 hráč 
z  Děčína. Po  4 kolech je se ziskem 4  bodů 
v  čele ing.  K. Dusbaba, následují 4  hráči se 
ziskem 2,5 b, kteří mají o zápas méně. Turnaj 
končí 4. 5. a hraje se každý čtvrtek od 17 hod. 
v přísálí kina Chlumec.

Ing. K. Dusbaba se stal ústeckým okresním 
přeborníkem v šachu.

Každý čtvrtek je od 15:30 hod. probíhá ša-
chový kroužek pro žáky. Kontakt na vedoucí-
ho kroužku: Z. Mittelbach, tel.: 730 659 925.

ŠACHY

Tenisové kurty v modrém

Od začátku roku 2017 se SK BOX Chlumec 
zúčastnil několika oblastních kol, ve  kte-
rých se držíme stále na  předních příčkách. 
Petr Sněhota  se zúčastnil turnajů v  Dánsku 
a Švédsku, kde chlumeckému boxu rozhodně 
ostudu neudělal. V únoru se v KD Chlumec ko-
nal 6. ročník turnaje v boxu „O pohár starosty 
Města Chlumec“, který již po  6. zůstal doma. 
Nejbojovnější sestavu borců měl SK BOX Chlu-
mec, mimo vítězného poháru získali borci 
také ocenění nejtechničtější boxer. V kategorii 
kadeti získal pohár český reprezentant Filip 
Knor. V kategorii junioři Petr Sněhota a v kate-
gorii muži Pavel Klimek. V  současné době se 
SK BOX Chlumec připravuje na Mistrovství ČR 
kadetů a  juniorů, které se koná v  dubnu 
v  nedaleké České Kamenici. Chlumecký box 
pojede reprezentovat pět borců – M.  Pon-
čík, F. Knor, P. Sněhota, P. Němec, M. Nejedlý. 
V  květnu proběhne v  Karviné další mistrov-
ství  ČR, tentokrát v  kategorii školní mládež, 
kde zatím konečná sestava není vybrána.

SK BOX Chlumec se chystá na Mistrovství ČR

Dne 15. 4. 2017 proběhl tradiční Velikonoční turnaj v šipkách s těmito výsledky:

Auto klub Chlumec informuje

501 

1. Petr Soukup
2. Martin Vácha
3. Jan Rážek

Team Cricket

1. Luboš Bouša, Martin Vácha
2. Jan Rážek, František Změlík
3. Petr Soukup, Radka Hrdličková

Liga Chlumeckých střelců  
– výsledky po 4. kole

1. Radek Horáček 410 b.
2. Ján Riha 402 b.
3. Radka Hrdličková 397 b.

Luboš Bouša  
předseda AK Chlumec
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Několik desetiletí byla prodejna potravin 
Jednoty spotřebního družstva nejvýznamněj-
ším zařízením maloobchodní sítě v  Chlumci. 
A zatímco spotřebitelské družstevní prodejny 
COOP jsou lídrem mezi obchodními řetěz-
ci prodejen s  potravinami v  mnoha zemích 
světa, tak naše  Jednota v  Ústí nad Labem, 
spotřební družstvo, už roky přežívá pouze 
z  pronájmu svých bývalých prodejen. Potra-
viny v  Chlumci poslední roky pronajala pro 
COOP Rakovník, ale ten své působení ukončil 
5.1.2017. Ukázalo se, že pro LIDL byla výstav-
ba prodejny v  Chlumci nezajímavá, a  proto 
s  ukončením provozu COOP nám hrozilo, že 
ve městě zůstanou z potravin jen malé večer-
ky. A přece se našel nový soukromý prodejce 
a dokonce bydlí v Chlumci, který se nebojác-
ně pustil do nelehkého úkolu opět prodejnu 
zprovoznit. Ceduli s  reklamou COOP zaměnil 
za skromný, ale sympatický Minimarket U za-
stávky a  v  našem obchodě je najednou tak 
živo, jako už dlouho nebylo. Ceny slušné, pro-
dejní doba i pro opozdilce a regály se postup-
ně naplnily. Přejeme mu dost vytrvalosti, aby 
pro nás obchod udržel, a můžeme doufat, že 
jeho úsilí občané Chlumce ocení, když si tam 
zajdou nakoupit. 

Minimarket  
U zastávky

                v lesnic ítv

10 let praxe

                                           

má eM  p   řes

káCEní-Z-lAnA.CZ
rADkA HonZAjkoVá

Rizikové kácení stromů

Štěpkování

Výškové práce

Řez stromů

Frézování pařezů

Oprava zateplení po ptactvu

775 028 930
775 122 278

Odbor mládeže ČRS z.s. MO Ústí nad Labem 
ve  spolupráci s  realizačním týmem rybářské-
ho kroužku Kapříci z  Chlumce přichystal pro 
děti překvapení. Ve středu 29. března mezi ně 
zavítal milý host Miloslav Dvořák, aby s  nimi 
besedoval o  způsobu lovu ryb na  plavanou 
se splávkem. Jmenovaný využil jako bývalý 
pedagog svých zkušeností a poutavým výkla-
dem vyprávěl dětem o všem, co se týká tech-
niky a lovu ryb. Slova doplňoval předváděním 
rybářského náčiní a  ještě o  zážitky, které jako 
sportovní rybář při závodech zažívá. Děti se do-
zvěděly, které ryby a kde lovit. Jak se nahazuje, 
jaké pruty, vlasce, splávky, zátěže, háčky, ná-
vnady a nástrahy volit, aby byly úspěšné a chy-

taly co nejvíce ryb. Předvádějící neopomněl ani 
na  správné vyvažování splávku a  jak sestavit 
udici na stojaté i tekoucí vodě. Účastníci odpo-
vídali v  průběhu besedy na  jednotlivé otázky 
a za správné odpovědi se jim dostalo odměny, 
splávku. Když uběhlo devadesát minut a došlo 
na loučení, dostalo se i na dotazy Kapříků a úpl-
ně nakonec sklidil pan Dvořák potlesk s pozvá-
ním na další setkání v závěru roku.

Od dubna do června se Kapříci zúčastní ry-
bářských závodů na revírech Petri u Chabařo-
vic, na chlumeckém Novém rybníku a Gustavu 
na  Varvažově. Závody v  lovu ryb udicí děti 
baví a projevuje se u nich vrozená soutěživost.

vedoucí kroužku Milan Louda

Kapříci před sezónou

MODELÁŽ   NEHTŮ 
ZA SKVĚLÉ CENY
Přijďte se nechat opečovávat,  
káva, čaj, pití samozřejmostí.

Nabízím gelové nehty, doplnění 340 Kč,  
parafínový zábal rukou 100 Kč,gel lak 200 Kč,  
p- shine 210 Kč a ostatní služby  
spojené s manikúrou. 

Tel.: 777 999 273


